
Faktafeil i media om kraftverk og utslipp.

I media presenterer man atomkraftverk, gass / oljefyrte, kullfyrte kraftverk, 
mm. som forurensende. Det hele forsterkes med bilder av anlegg der det er et 
synlig utslipp av røyk/gass.

Faktum er at det som vises er vanndamp! De eventuelt farlige gassene er 
usynlige.   Faktum er at farlige utslipp, partikler og gasser renses det for i nye 
anlegg. Gamle anlegg må oppdateres med rensing. 

CO2 er ingen farlig eller forurensende gass. 
96% av økningen i atmosfæren kommer fra naturlige utslipp. Fjern 
menneskenes utslipp helt og mengden CO2 i atmosfæren vil øke omtrent like 
mye!
CO2 utslippreduksjon og CO2 fangst / lagring av menneskenes utslipp er 
fullstendig bortkastet.

Et bilde, en illustrasjon sier mer enn 1000 ord. Bare man er obs på at det bildet 
fremstiller kan være en forvrengning av  sannheten. 
Media har et stort forbedringspotensiale her!


